
 

➢ Wat gaat de minister doen om bij te dragen aan een gezonde fysiotherapiesector 

die ten volle kan bijdragen aan het realiseren van passende zorg? 
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➢ Hoe gaat de minister eraan bijdragen dat sociale partners in de fysiotherapie 

eindelijk weer de Cao Eerste lijn Fysiotherapie kunnen afsluiten? 
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➢ Herkent de minister dat vooral jonge fysiotherapeuten stoppen of overstappen 

wegens onaantrekkelijkheid van het beroep? 
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➢ Deelt de minister de zorgen over het gebrek aan innovatiekracht van fysiotherapie 

wegens te hoge werkdruk en te weinig geld voor innovatie? En zo ja, wat gaat hij 

hieraan doen? 


